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Kajsa Ignell arbetar mest med parker, lekplatser och skolgårdar. Just nu har hon varit med 
och ritat en stor dagvattendamm till en ny stadsdel i Uppsala, Ulleråker. 
 
Ibland kommer landskapsarkitekterna in på ett tidigt stadium och är med och planerar hur 
breda gatorna ska vara, väljer växter och planerar hur platsen ska klara avrinningen vid ett 
hundraårsregn. Andra gånger finns det redan en detaljplan och det gäller att peta in så 
mycket träd och grönska som möjligt. 
 
Skolgårdar och lekplatser måste ha stora fria ytor och också buskar och träd. Det är viktigt 
att ta till vara de uppvuxna träd som finns. 
 
Hur mycket inflytande landskapsarkitekten får beror mycket på beställaren. Det är mycket 
annat som ska finnas i staden och man tullar ofta på det gröna. På senare år har det ändå 
blivit bättre förståelse för hur viktigt det är med en grönare stad. 
 
I stadsplaneringen finns det normer för parkering men ännu inte för det gröna. Idag talas det 
om att det borde finnas en 3-30-300-norm. De som bor i staden ska kunna se minst tre träd 
från sina fönster, deras område ska vara till 30% täckt av trädkronor och de ska ha högst 
rehundra meter till ett grönområde. 
 
Vi pratade också om konflikten när staden växer. Ska vi förtäta och ta bort grönytor eller 
bygga på åkermark? Finns det andra alternativ? Det kan vi fortsätta prata om på onsdag. 
 
Tack Kajsa för en intressant kväll! 
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